
                                                                                                      ПО-89/ 31.10.24г. 

 

 

 
ПИТАНЕ 

 

от ИВАН ИВАНОВ – общински съветник, 

от заседание на Общински съвет – Габрово, 

проведено на 31.10.2024 г. 

 

 

Уважаема г-жо Христова, в качеството ми на общински съветник в Общински 

съвет Габрово имам питане относно придвижването по ул. „Орлово гнездо“ и ул. 

„Малуша“.Въпросът ми е свързан с достъпа до ОУ „Ран Босилек“, кв. „Камъка“.  

В часовете сутрин около 07.30 – 08.00 часа и след обяд след края на последните 

часове участъка от началото на ул. „Орлово гнездо“ до ОУ „Ран Босилек“ е 

изключително натоварен от автомобили с които родители придружават децата си до 

училището. Същото се отнася и за ул. „Малуша“ в този участък.  

 

Въпросът ми е следния:  

 1. Възможно ли е тези две улици да станат еднопосочни в различни посоки  в 

участъка между ул. „Трапезица“ и точката на пресичането им?  

 

 

 
 



Ниво на конфиденциалност 0  

[TLP-WHITE] 

 

 

                                                                                                                                  ПО-89/28.11.24г. 

 

ДО 

ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ – ГАБРОВО 

 

О Т Г О В О Р 

НА  ПИТАНЕ  НА  Г-Н  ИВАН  ИВАНОВ 

ОТ  ЗАСЕДАНИЕ  НА  ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ  ГАБРОВО,  

ПРОВЕДЕНО  НА  31.10.2024 Г. 

 

ВЪПРОС:  

 Уважаема г-жо Христова, в качеството ми на общински съветник в Общински съвет Габрово 

имам питане относно придвижването по ул. „Орлово гнездо“ и ул. „Малуша“ .Въпросът ми е свързан с 

достъпа до ОУ „Ран Босилек“, кв. „Камъка“.  

В часовете сутрин около 07.30 – 08.00 часа и след обяд след края на последните часове 

участъка от началото на ул. „Орлово гнездо“ до ОУ „Ран Босилек“ е изключително натоварен от 

автомобили с които родители придружават децата си до училището. Същото се отнася и за ул. 

„Малуша“ в този участък.  

 

Въпросът ми е следния:  

 1. Възможно ли е тези две улици да станат еднопосочни в различни посоки  в участъка между 

ул. „Трапезица“ и точката на пресичането им?  

 Благодаря Ви. 

 

 

УВАЖАЕМИ  ГОСПОДИН  ИВАНОВ, 

 

В отговор на поставеният от Вас въпрос, Ви информирам следното: 

Въпросът Ви свързан с организацията на движение по ул. „Орлово гнездо“ и ул. 

„Малуша“ в района на ОУ „Ран Босилек“, кв. „Камъка“ ще бъде разгледан на следващото 

заседание на общинската комисия по безопасност на движението. Комисията ще анализира 

проблемните участъци по посочените улици с цел намиране на решение за еднопосочност на 

улиците с включване на ул. „Трапезица“, като връзка към тях. При положително решение ще 

се изготви проект, който община Габрово ще съгласува със сектор „Пътна полиция“ при ОД 

на МВР гр. Габрово и едва тогава ще се пристъпи към въвеждане на еднопосочно движение в 

кв. „Камъка“.   

 
 

С уважение,   / П / 

ТАНЯ ХРИСТОВА 

Кмет на Община Габрово 

 

 


